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Pár  slov  předsedy  spolku  

Vážení  přátelé,  

zatímco  jsem  si  v  úvodníku  červencového  vydání  liboval,  jak  se  nám  spolková  činnost  rozbíhá  

po  uvolnění  opatření  nouzového  stavu,  nyní  po  čtvrtroce  brblám  kvůli  návratu  viru  a  vládou  

vyvolaného  útlumu  aktivit  v  areálu.  Ohlédnutí  za  letní  sezonou  mi  dává  důvod  k  optimismu,  

o  který  se  s  Vámi  chci  podělit  v  tomto  vydání  občasníku,  k  jeho  přečtení  Vás  tímto  pozývám.  

Co  v  něm  naleznete?  Například  že:  

•   Léto  v  areálu  bylo  díky  omezení  cest  do  zahraničí,  i  navzdory  drtivému  vítězství  

přírody  v  boji  se  suchem  a  zadržováním  vody  v  přírodě,  bohatší  na  návštěvnost  

areálu.  Na  lanovce  jsme  zaznamenali  rekordní  počet  průchodů  v  letní  sezoně,  o  

kterou  se  nemalou  měrou  postarali  vyznavači  jízdy  na  velocipédu  z  kopce.  Přípravě  

tras  pro  tuto  kratochvíli  jsme  věnovali  nemalé  úsilí  loni  i  letos  a  nemáme  v  plánu  

polevit  ani  v  budoucnu.  

•   Letní  sezonu  jsme  ukončili  18.10.  Bistro  nám  vláda  zavřela  už  ve  středu  14.10.,  

lanovku  sice  ne,  ale  zájem  návštěvníků  je  nepatrný  a  je  třeba  provádět  předsezonní  

údržbu.  

•   Až  se  zima  zeptá,  co  jsme  dělali  v  létě,  odpovíme,  že  drobná  vylepšení  areálu  

avizovaná  již  v  červenci  byla  dokončena  

•   Ani  toto  léto  nebylo  bez  cyklo  závodů  

•   Příprava  týmů  závodního  lyžování  probíhá  podle  plánu  a  v  okamžiku,  kdy  čtete  tento  

Občasník  jsou  s  velkou  pravděpodobností  na  ledovci  

•   Plán  akcí  na  zimu  se  (jak  bývá  na  Bílé  zvykem)  krásně  plní  

•   Příprava  nové  lanovky  pokračuje  mírným  pokrokem  (v  mezích  zákona)  

•   ...  a  mnoho  dalšího  

Přeji  pěkné  čtení.  

Váš  Petr  Ochmann  



S K I V Í T K O V I C E - B Í L Á Z . S . 
  

  

  

Novinky    
  
Léto  k  nám  přilákalo  spoustu  pěších  turistů,  kteří  si  pochvalovali  především  naši  

zdokonalenou  pašeráckou  stezku,  ale  také  úplně  novou  stezku  medvědí.  To  nás  nakoplo  a  

rozhodli  jsme  se  pokračovat  dál  a  připravit  další  naučné  stezky  i  pro  příští  letní  sezónu.  

Přestože  nám  déšť  některé  dny  značně  komplikoval  připravenost  trailů,  bikeři  nám  zůstali  

věrní.  Uspořádali  jsme  také  testovací  den  kol  Santa  Cruz.  Kola  byla  v  neustále  permanenci  a  

půjčovala  se  od  rána  až  do  konce  provozní  doby  lanovky.  Neuvěřitelný  zájem!  Proto  si  

bereme  na  srdce  i  přání  bikerů  a  příští  léto,  chceme  uspořádat  testovacích  dnů  mnohem  

více.    

  
Nové  promo  video  Ski  Bílé  
  
Ač  v  názvu  stojí  Ski  Bílá,  tak  letní  příprava  je  se  zimou  neodmyslitelně  spojena.  Vzpomínáte  

na  tu  věčně  omílanou  otázku  trenérů?  „Co  mi  řekneš,  až  se  tě  zima  zeptá,  co  si  dělal  v  létě!“  

Kde  lépe  vytrénovat  nohy  než  na  kole.  Proto  jsme  moc  rádi,  že  stále  více  cyklistů  vidí  Bílou  

nejen  oblečenou  do  sněhu,  ale  i  jako  místo,  kde  si  přijedou  zajezdit  na  kole.    

Rozhodli  jsme  se  natočit  nové  promo  video,  kterým  vás  provede  Barča  Průdková,  úspěšná  

bikerka  a  do  nedávna  také  závodní  lyžařka.  Video  bude  dokončeno  v  prosinci.    
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Rozšíření  dojezdu  modré  sjezdovky  
  
Vyslyšeli  jsme  prosby  návštěvníků  a  rozhodli  jsme  se  upravit  dojezd  modré  sjezdovky.  Ten  byl  

častým  místem  pádů,  pro  prudší  a  strmý  ráz  svahu,  proto  během  léta  probíhaly  úpravy,  kdy  

byla  sjezdovka  rozšířena  a  upraven  také  její  sklon.  

  

  
  
Nové  zabezpečovací  sítě  
  
Přišla  řada  také  na  instalaci  zabezpečovacích  sítí  na  severu,  konkrétně  na  červené  sjezdovce.  

Zabezpečovací  sítě  jsou  typu  Fis  A,  takže  se  perfektně  hodí  k  naší  FIS  sjezdovce.  
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Bistro  je  Špicar  a  je  mnohem  útulnější  
  
Změny  a  inovace  se  nevyhnuli  ani  lyžařskému  bistru.  Kromě  interiéru  a  nové  kuchyně,  o  čem  

jsme  vás  informovali  už  v  předchozím  občasníku,  se  změnilo  také  menu,  snažili  jsme  se  

omezit  co  nejvíce  smažená  jídla  a  soustředit  se  na  tradiční  a  lokální  dobroty.  O  ty,  jak  jsme  

zjistili  z  vašich  odpovědí  v  dotazníku,  byl  největší  zájem.  Na  obrazovce  se  teď  můžete  dívat  na  

naše  závodní  lyžaře  a  jejich  skvělé  výkony  i  vtipné  momenty,  a  přitom  si  vychutnat  skvělou  

čokoládu  a  nabídku  regionálních  specialit.    Právě  zde  si  návštěvníci  uvědomí,  že  za  Bílou  

nestojí  žádný  velký  investor,  ale  parta  lyžařů,  která  chce,  aby  tento  skvělý  sport,  dělalo  co  

nejvíce  lidí.  Odkryli  jsme  Bistro  Špicar  také  Googlu  a  nyní  jej  můžete  najít  v  mapách,  

popřípadě  si  zde  přečíst  recenze,  nebo  jednu  z  nich  také  napsat.    

  
Výměna  lanovky  

Výkonný  výbor  nepolevil  v  úsilí  při  přípravě  výměny  lanové  dráhy  Zbojník.  V  rámci  prací  jsme  

dosáhli  na  Rozhodnutí  o  odnětí  všech  stávajících  pozemků,  které  v  současnosti  používáme  

pro  provoz  areálu,  z  plnění  funkcí  lesa  (PUPFL)  do  31.  12.  2044.  Pro  informaci,  jedná  se  o  

plochu  116.403  m2,  kterou  si  pronajímáme  od  Lesů  ČR  a  Ostravsko-‐opavského  biskupství.  

Jelikož  je  šesti  sedačka  širší  o  1,2m  na  každé  straně  než  stávající  lanovka,  požádali  jsme  a  

dosáhli  právoplatného  územního  rozhodnutí,  které  mění  využití  území  dvou  pásů  po  

stranách.  Od  konce  září  běží  společné  územní  a  stavební  řízení  na  náš  projekt  a  vydání  

rozhodnutí  očekáváme  každým  dnem.  

Velká  většina  z  Vás  očekávala,  že  na  listopad  tohoto  roku  svoláme  mimořádnou  valnou  

hromadu,  na  které  bychom  předložili  projekt  výměny  lanovky  ke  schválení  a  realizaci.  Zde  

jsme  měli  příliš  optimistická  očekávání,  zvláště  z  hlediska  průchodné  a  bezpečné  struktury  

financování.  S  bankami  jsme  si  své  odpracovali;  ty  ovšem  požadují  závazný  příslib  

doplňkových  financí.  Jak  jsme  již  uváděli  dříve,  chceme  požádat  o  dotaci  Národní  sportovní  

agenturu,  která  převzala  agendu  od  Ministerstva  školství,  mládeže  a  tělovýchovy  a  která  pro  

aktuálnější  výzvy  spojené  s  covidem  s  vypsáním  investiční  výzvy  otálí.  

A  protože  o  peníze  v  projektu  výměny  lanovky  jde  až  v  první  řadě,  posouváme  rozhodnutí  o  

realizaci  na  jaro  2021  s  tím,  že  vlastní  realizace  by  v  případě  souhlasu  valné  hromady  

proběhla  v  roce  2022.  
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Založili  jsme  Oddíl  sportovního  lyžování  (OSL)  

Výkonný  výbor  v  souladu  se  Stanovami  spolku  založil  oddíl  sportovního  lyžování.  Ten  má  

sloužit  ke  sdružování  závodníků  po  ukončení  aktivní  činnosti  mládeže,  která  nemá  závodní  

ambice,  rodičů  závodníků  i  přátel  lyžování  SKI  Vítkovice-‐  Bílá  z.s.  Povinností  člena  OSL  je  

mimo  jiné  stát  se  členem  Svazu  lyžování  ČR  a  získat  kvalifikaci  rozhodčího  nebo  trenéra  a  

účastnit  se  na  pozicích  organizátorů  akci  SKI  Vítkovice  Bílá  z.s..  

Proč  výkonný  výbor  dospěl  k  tomuto  kroku?  Již  dlouho  výkonný  výbor  řešil,  jak  zapojit  do  

aktivit  spolku  fanoušky  lyžování,  kteří  se  z  jakéhokoliv  důvodů  nechtějí  stát  členem  

zapsaného  spolku.  V  roce  2017  řešil  úpravou  příslušné  směrnice  vstup  takovýchto  zájemců  

do  oddílu  závodního  lyžování  (OZL)  a  k  dnešnímu  dni  jsme  postupně  přijali  27  takovýchto  

členů.  Život  ukázal,  že  členové  OZL  –  závodníci  potřebují  jinou  vnitřní  legislativu,  než  

nezávodníci  a  společný  rámec  pro  obě  skupiny  vede  k  nedorozuměním.  Proto  se  výkonný  

výbor  rozhodl  založit  Oddíl  sportovního  lyžování  a  převést  pod  něj  27  členů,  pro  které  se  

de  facto  nic  nemění.  Závodníci  dále  pokračují  v  OZL.  

Poznámka  na  závěr  –  současný  OSL  si  neklade  za  cíl  sportovní  přípravu  lyžařů,  jak  ji  mnozí  z  

nás  pamatují  z  doby  LO  TJ  Vítkovice.  Spíše  to  chápejte  jako  naše  SRPŠ.  

Ski  Bílá  korporátní  identita  

Jistě  jste  si  mnozí  z  Vás  povšimli  na  předchozí  valné  hromadě,  ustáleného  designu  oblečení  a  

doplňků  Ski  Bílá.  Byl  vytvořen  jednotný  manuál  pro  podobu  oblečení  Ski  Bílá,  stejný  pro  naše  

závodníky  i  pro  členy.  Neustále  se  k  nám  dostávají  ohlasy  o  tom,  jak  jdeme  skvěle  na  svahu  

vidět  a  jak  je  design  zdařilý.  Dohodli  jsme  se  na  dodržování  této  korporátní  identity,  kdy  jsou  

naše  barvy  modrá,  fosforeskující  žlutá  a  červený  pruh.    
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Chystáme  pravidelnou  podzimní  konferenci  

Pravidelnou  podzimní  předsezonní  konferenci  plánujeme  na  30.  listopadu  2020,  tedy  pokud  

již  nebudou  v  platnosti  zákazy  a  omezení  související  s  epidemií.  

O  konání  Vás  budeme  včas  informovat  jako  obvykle  pozvánkou  zaslanou  do  Vašich  e-‐

mailových  adres.  

Členské  příspěvky  2019/2020  

Řada  z  nás  zaplatila  příspěvky  v  průběhu  roku,  děkujeme.  Řada  z  nás  si  po  obdržení  e-‐

mailové  připomínky  z  9.10.2020  vzpomněla  a  členské  příspěvky  uhradila,  rovněž  děkujeme.  

Někteří  z  nás  dokonce  přeplatili  na  příští  rok;  jejich  přístup  vyzdvihujeme  a  dáváme  za  

příklad.  Pro  ostatní  připomínáme:  zaplaťte  na  účet  94-‐1672440257/0100  s  uvedením  jména  

a  příjmení  člena,  za  kterého  je  hrazeno.  

Automatizace  provozu  sněžných  děl  

Propojení  odběrných  míst  na  zelené  sjezdovce  do  automatickou  provozu  Technoalpine  Attas.  

Ovládání  sněžných  děl  v  automatické  provozu  z  velínu  zasněžovačů  usnadní  a  zefektivní  

práci.    

Aktuálně    
Lanovka  se  zastavila  18.  10.  2020  a  nyní  probíhají  servisní  zkoušky  a  zátěžové  testy.  Místo  

lyžařů  na  lanovce  jezdí  barely  s  vodou,  naši  lanovkáři  připravují  vše  na  pořádnou  zimu.  Letní  

příprava  a  soustředění  našich  lyžníků  proběhly  bez  jakýchkoliv  omezení.  Od  října  začali  lyžníci  

jezdit  na  ledovce,  kde  začala  zimní  příprava  na  letošní  sezónu.  Trenérka  Světla  jela  na  první  

turnus  ledovce  11.  října,  kde  ji  čekala  příprava  a  zhodnocení  nových  malých  lyžařských  

nadějí.  Protože  tento  nábor  měl  proběhnout  minulý  rok  v  březnu,  ale  sjezdovky  byly  

uzavřeny,  děti  své  dovednosti  musely  ukázat  přímo  na  ledovci.  Hned  první  den  je  přivítala  

mlha,  přes  „bílou  tmu“  nešlo  vidět  ani  metr  před  sebe,  ale  všichni  to  zvládli  a  mnozí  se  trefili  i  

na  sjezdovku.    Další  dny  bylo  počasí  mnohem  lepší.  Každý  den  starší  parta  lyžníků  najezdila  

v  průměru  32  Km.    Mnozí  z  vás  lyžovali  a  přesně  ví,  o  čem  tady  mluvím,  ovšem  dovolte  mi  

popsat  den  malého  lyžaře,  pro  ty,  co  už  zapomněli,  nebo  naopak  rádi  zavzpomínají.  
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Budíček  6.30    

Snídaně  7.00  

Odjezd  na  ledovec  7.30  

Příjezd  na  ledovec  8.00  (řidič  level  expert,  

posádka  bez  nevolností,  natočená  videa  a  za  

zpěvu  amatérského  sboru  Lyžarendo  příjezd  do  

výšky  2  737  m.n.m.)  

Rozcvička,  přezutí  a  příprava  8.00  –  8.30    

Na  svah  8.30    

Pauza  na  polévku  11.30  

Zpátky  do  lyží  12.30    

Konec  lyžování,  odjezd  15.30  

Rozbor  trénování  aneb  Co  se  dnes  povedlo  –  po  

cestě  v  autě    

Výklus  16.00  

Svačina  16.30  

Svižná  procházka  na  vyhlídku  16.30  –  18.00  

Večeře  18.00  

Učení  18.30  –  20.00  

Večerka  21.00  

Když  jsem  dětem  řekla,  že  dělám  fotoreportáž,  abych  ostatním  na  sociálních  sítích  ukázala,  

jak  vypadá  den  malého  závodního  lyžaře,  tak  mi  Honzík  Leskovjan  řekl:  „Ty  ses  úplně  

zbláznila,  vždyť  k  nám  potom  už  nikdo  nebude  chtít“!  Absolvovala  jsem  celý  týden  v  úplně  

stejné  režimu  a  musím  říct,  že  jsou  to  borci,  když  tohle  zvládnou.  Lyžování  je  úžasný  sport  a  

když  vidíte,  jak  se  jede  Svěťák,  říkáte  si:  „Ty  jo,  já  jim  tak  závidím!“  Pak  si  vzpomenete  na  

všechny  tyto  dny,  brzkého  ranního  vstávání,  dřiny  na  kopci  i  přípravy  mimo  něj  a  víte,  že  je  to  

tvrdý  sport.  Lyžování  je  výzva,  bolí,  ale  je  i  nádherné.  Ty  děti  to  už  vědí,  a  to  jsou  v  přípravce,  

nekomentují  to,  že  nejde  vidět  ani  metr  pod  nohy,  ani  ranní  vstávání,  a  dokonce  ani  po  

tréninkový  výklus.  Je  úžasné,  že  právě  v  našem  lyžařském  klubu  vyrůstají,  tak  skvělí  lyžaři  a  

velké  díky  patří  našim  trenérům,  kteří  tomu  obětují  mnoho  úsilí,  svého  času  a  taky  kus  sebe.  

To  že  hory,  přitahují  skvělé  lidi  už  víme  dlouho,  ale  myslím,  čas  od  času  by  bylo  fajn  si  to  

připomenout.  Všechno  je  jen  a  jen  o  lidech.    
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Akce  konané  na  Bílé  
  
Letní  sezóna  se  nesla  v  duchu  jízdy  na  kole  a  běhu.  Naše  akce  začaly  Testovacím  dnem  Santa  

Cruz,  kdy  jsme  se  akci  rozhodli  uspořádat  týden  před  konáním,  z  důvodů  měnících  se  

vládních  opatření.  Bylo  to  hektické,  neuvěřitelné  a  vyplatilo  se!  Přijelo  spoustu  bikerů  nejen  z  

Česka  ale  i  Polska  a  Slovenska.  Kola  byla  od  rána  do  večera  vypůjčená,  a  kromě  testování  kol,  

proběhl  také  Bunny  hop  contest,  kde  dvacet  účastníků  porovnávalo  svou  délku  doskoku  na  

kole.  
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Kola  jsme  vyměnili  1.  8.  2020  za  vlastní  nohy  a  proběhl  závod  „Běhej  Lesy,“  který  kvůli  

koronaviru  proběhl  v  omezeném  počtu  1200  závodníků,  bez  

fanoušků  a  vyhlášení.  Poté  měli  možnost  na  závodech  12.  srpna  

prokázat  své  běžecké  schopnosti  i  děti  na  závodě  TOP  KID  Run,  

kterého  se  zúčastnilo  100  dětí  nejrůznějšího  věku.  Část  závodu  

probíhala  v  nočním  módu,  malí  závodníci  dostali  čelovky  a  vyběhli  

statečně  do  černé  noci.  Součástí  TOP  KID  RUN  závodu  byl  také  

doprovodný  program  EKOKOM  festivalu,  který  s  naším  areálem  

spolupracuje.  Zatímco  do  Frenštátu  dobíhali  ti  nejlepší  běžci  

z  Beskydské  7,  tak  na  Bílé  startoval  závod  Beskyd  Bike  na  

silničních  kolech.  Pravda  na  Pustevnách  se  společně  tyto  závody  potkávaly,  ale  díky  skvělé  

organizaci  obou  závodů  problémy  nevznikly  a  všichni  závodníci  se  dostali  do  správného  cíle.  

Vše  bylo  zakončeno  Dnem  s  Moravskoslezským  krajem,  dnem,  kdy  na  nikom  nezůstal  dres  

suchý.  Organizace  byla  skvostná,  moc  ráda  bych  poděkovala  všem,  kteří  jste  pomáhali,  

odezva  od  Moravskoslezského  kraje  byla  velmi  pozitivní.  Všichni  byli  nadmíru  spokojeni.  Ti  

nejmenší  absolvovali  trasu  vytyčenou  na  dolním  parkovišti,  starší  děti  jely  pěti  nebo  deseti  

km  trasu  směrem  na  Maxův  klauz.  Ti  nejotrlejší  si  vyšlápli  cestu  nahoru  na  traily  a  sjížděli  dva  

měřené  enduro  úseky.    
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Poslední  akce  letní  sezóny  měl  být  výběh  do  červené  sjezdovky  –  HIGHWAYMAN  RUN,  

ovšem  vládní  opatření  proti  šíření  Covidu,  tento  závod  bohužel  zastavila.  Přece  jen  zdraví  je  

to  nejdůležitější,  co  máme,  hlavní  pořadatel  Jirka  Koníček  se  proto  rozhodl  závod  přeložit  na  

příští  rok,  což  podpořili  i  partneři  této  akce.  Dostali  jsme  tedy  přesně  jeden  rok  na  to  

natrénovat  tu  správnou  techniku  a  doufám,  že  vám,  zde  příští  rok  budu  popisovat,  

neuvěřitelné  výkonu  odvážlivců,  kteří  si  na  tento  výběh  typu  „vertikal“  troufnou.      

Budoucí  akce  aneb  Winter  is  coming  
  
30.11.2020  Konference  SKI  Vítkovice  –  Bílá  z.s.  

12.12.2020  Ski  Bílá  zimní  opening  –  Sacha  skialp  závody,  Testovací  den  Splitboardů  

19.12.2020  Advent  na  Bílé,  zdobení  perníčků  a  stromečku  pro  zvířata    

25.11.  2020  -‐  Konference  spolku  SKI  Vítkovice  Bílá  z.s.  na  Vítkovickém  stadionu    

12.12.  2020  -‐  Zahájení  zimní  sezony  (SKI  Bílá  season  opening  20/21)  

19.12.  2020  –  Advent  na  Bílé,  zdobení  perníčků  a  vánočního  stromku  pro  zvířata  

9–10.1.  2021  Snow  tour  –  testování  lyží  

16.1.  2021  -‐  Rensar  ski  cup  a  Kastle,  Sporten  testovací  den    

30–31.1.  2021  Snow  tour  –  testování  lyží  

6.2.  2021  –  2.  Rensar  ski  cup    +  Atomic  testovací  den  

13-‐14.2.2021  FIS  UNI  závody  

20.2.2021  –  Masopustní  hody  a  Bílanská  Valaška  

27.2.  –  2.3.2021  MČR  závody  

6.3.  2021  –  3.  Rensar  ski  cup  -‐  veřejné́  závody  v  obřím  slalomu  

6.3.  –  7.3.  2021  –  Rossignol  demo  tour  

7.3.  2021  –  Den  s  MSK  na  lyžích  

13  –  14.3.  2021  Madeja  cup  závody  

20.3.  2021  Poolcross  a  Snow  Volleyball  smíšených  trojic  

27.3.  2021  Oddílový  přebor    

3  –  5.  4.  2021  Poslední  lyžování  aneb  zakončení  zimní  sezóny  
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ZÁVĚREM    
  
Letní  sezóna  vzhledem  k  situaci,  jaká  v  naší  republice  panovala  proběhla  velmi  dobře.  

Vyhlídky  na  začátek  zimní  sezóny  jsou  zatím  nejasné,  ale  věříme,  že  se  vše  uklidní  a  

nám  se  podaří  areál  otevřít  už  v  prosinci.  Děláme  pro  to  maximum,  sledujeme  

aktuální  situaci  na  asociaci  horských  středisek,  kde  vydávají  doporučená  opatření  pro  

možný  provoz  během  epidemie.  Spoléháme  na  to,  že  venkovní  sportoviště  uzavřeli  

jako  poslední  a  otevřeli  jako  první.  Možná,  že  naše  osobní  setkání  na  plánované  

konferenci  neproběhne  v  termínu,  který  jsme  avizovali.  Ale  nezoufejte!  Určitě  

vymyslíme  způsob,  jak  k  vám  všechny  novinky  a  plánované  události  v  nadcházející  

sezóně  dostat.  Rádi  bychom  Vám  dali  alespoň  možnost  si  objednat,  naše  týmové  

oblečení  a  doplňky  online  formou,  proto  společně  s  občasníkem  rozesíláme  také  náš  

týmový  katalog.  Zatím  Vás  můžeme  poprosit  o  jediné,  nechte  si  lyže  připravit  v  

Madeja  sportu,  mají  otevřené  servisní  okénko.  Udělejte  si  radost  něčím  pěkným  na  

UAX  e-‐shopu,  vyberte  poukaz  na  stylové  ubytování  na  faře  nebo  kamarádům  

doporučte  skvělý  tip  na  dárek,  skipas  na  Bílou,  který  bude  do  30.11.  možné  koupit  s  

20%  slevou.  Je  důležité  v  této  době  podpořit  naše  partnery,  kteří  za  našim  areálem  

stojí  a  spolupracují  s  námi.    

  
  
  
  
  
  
  
  

Autor:  Eva  Stejskalová  
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GENERÁLNÍ  PARTNEŘI  SKI  AREÁLU  BÍLÁ  
  

  

  

  

  

    
                    
  
  

  
  
  

  

  
  
  
  
  
  
  
  
  

  
  
  

  
  
  
  
  
  

  


